
Kære Ida Auken 
 
Tak for dit personlige svar på min tidligere henvendelse om L 111. 
 
Jeg overværede på pc’en 1. behandling af sagen, og det er meget beklageligt, at man ikke har taget afsæt i 
mere  bæredygtig strategi for udvikling af erhvervet med udgangspunkt i landbaserede recirkuleringsanlæg 
med havvand, rensning af spildevandet før udledning.  
 
Jeg håber, at der bliver mulighed for at indskrive et tillæg i L111 som fremmer denne strategi, for L111 
bliver vel næppe taget af bordet? 
 
Vi er et lokalt udvalg, som i er dialog med borgmester Jan Petersen, Norddjurs Kommune og borgmester 
Claus Wistoft, Syddjurs Kommune og deler deres bekymring om konsekvenserne af ”Havbrugspakken”, 
herunder  L 111, som er førstebehandlet 19. januar 2017. 
 
Udvalgets  medlemmer har gransket det omfattende baggrundsmateriale for ”havbrugspakken”/ L111 og 
udarbejdet fem meget korte sammendrag, som danner grundlag for vedhæftede notat og forslag til 
konkrete spørgsmål til miljøudvalget. 
 
Hvis ønsket, fremsender vi gerne de nævnte fem sammendrag, som 
vedrører:  Beskæftigelse/markedsforhold, Miljøproblemer ved drift af havbrug, 
Kompensationsanlæg/andre virkemidler, Sammenligningstal samt Djurslands forhold/konsekvenser af 
havbrug. 
 
Vi håber, at  du vil  anvende vores indspil og rejse spørgsmålene i miljøudvalget og ved den kommende 
debat i forbindelse med 2. behandling af L 111. 
 
Vi besvarer gerne opklarende spørgsmål. 
 
Med venlig hilsen 
Thorkild Hansen, 
Søndergade 9, 
8400 Ebeltoft 
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